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Nieuwsbrief 4 –  9 december 2024 
 
Dank je wel voor je interesse in deze nieuwsbrief van Plaatselijk Belang Balk Vooruit. 
 
Je kunt hieronder een korte samenvatting lezen van de onderwerpen die de laatste tijd aan 
de orde zijn gekomen bij Plaatselijk Belang Balk Vooruit. 
 
Heb je na het lezen nog ideeën gekregen die je wilt delen of heb je een vraag? Mail ons dan 
via info@balkvooruit.nl! 
 

 
 
Contact 
 
We vinden het erg belangrijk om met onze leden in contact te zijn zodat jullie een goed beeld 
hebben waar Plaatselijk Belang Balk Vooruit zich mee bezighoudt. 
 
Weet je dat wij ook een website hebben? Je vindt deze op het adres www.balkvooruit.nl. 
 
Op het prikbord vind je informatie over actuele zaken. Wil je zelf ook een bericht laten 
plaatsen? Stuur dan een mail naar info@balkvooruit.nl. 
 
 

Multifunctioneel Centrum 
 
In Balk zetten sport-, sociaal-maatschappelijke en culturele 

verenigingen, Plaatselijk Belang en de gemeente zich al jaren 

samen in om de huisvestigingsproblemen voor de 

verenigingen in Balk op te lossen. 

Eind mei 2024 heeft het college een raadsvoorstel rond het onderwerp “Afronding 

verkenningsfase project huisvesting van de sociaal-culturele sportverenigingen Balk” 

behandeld. Door het college is een voorkeursscenario op de plaats van de huidige sporthal 

voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Vanuit Plaatselijk Belang Balk Vooruit vonden wij dit scenario teleurstellend en onvoldoende 

tegemoetkomen aan de behoefte die duidelijk uit het verkennend onderzoek naar voren was 

gekomen. 

Voorafgaand aan de raadsvergadering heeft op woensdag 5 juni 2024 een Petear 

plaatsgevonden. Balk Vooruit heft daarin gebruik gemaakt van het spreekrecht en gepleit 

voor de variant die het beste aansloot bij de wensen van de gebruikers én die de sport en 

cultuur in het centrum van Balk zou houden. Ook andere belanghebbenden hebben hier van 

zich laten horen en al snel werd duidelijk dat de raad niet met de door het college 

voorgestelde variant zou instemmen omdat er onvoldoende draagvlak voor was. 

Uiteindelijk stemde het merendeel van de raad tijdens de raadsvergadering van 19 juni 2024 
in met een amendement waarin de keuze werd gemaakt om een nieuw MFC te bouwen op 
een nog nader te bepalen locatie.  

http://www.balkvooruit.nl/
https://plaatselijk-belang-balk-vooruit.email-provider.eu/link/vpr6s2ynhp/mbd5smfses/telvucahph/zm57ieubdy/9oqyhkxmza
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Momenteel wordt er door de gemeente De Fryske Marren een locatieonderzoek gedaan. De 
verwachting is dat dit onderzoek eind 2024 afgerond is. Naar verwachting zullen we hier 
begin 2025 meer over horen. 
 
 

Melding doen van overlast 
 
Sinds vorig jaar zijn we met verschillende partijen in gesprek geweest 
over de overlast en vernielingen die - meestal - in het weekend in en 
rondom het centrum van Balk gepleegd worden. We spraken met 
medewerkers van de gemeente, met de politie, sociaal werkers en 
een afvaardiging van bewoners van de wooncomplexen in het 
centrum van Balk over deze overlast en vernielingen. 
 
Opvallend is hierin dat er vanuit de inwoners van Balk weinig 

meldingen komen. Bij deze dus de oproep om wanneer je iets ziet gebeuren in het dorp wat 
niet door de beugel kan, denk aan vernielingen, vechtpartijen of lawaai, bel dan direct met de 
politie. Je kunt ook een melding van overlast doen via de app of de website van de 
gemeente. 
 
Hoe meld je overlast dan? 
Zie je een verdachte situatie, is er overlast, worden er zaken vernield, heeft er een ongeval 
plaats gevonden, is er direct hulp nodig? Bel dan: 112 
 
Is er geen spoed bij, maar wel politie nodig? Bel dan: 0900-8844 
 
Twijfel je, bel dan 112. Je wordt altijd geholpen. Medewerkers van de meldkamer zorgen 
ervoor dat de melding juist wordt afgehandeld, ook als het geen spoedmelding betreft. 
 
Wil je anoniem een melding doen van een verdachte, maar niet spoedeisende situatie? Bel 
dan: 0800-7000 
 

Via de website of de app van de gemeente de Fryske Marren kun je ook 
een melding doen. 
 
Of het nu over losse stoeptegels gaat, verloren of gevonden voorwerpen, 
een gevaarlijke verkeerssituatie of andere overlast, je kunt dit kenbaar 
maken door een melding te doen via de knop ‘Melding openbare ruimte’. 
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Statuten Balk Vooruit 
 
Op 24 april 2024 hielden we onze Algemene 
Ledenvergadering, dit jaar in The String. Alle leden 
ontvingen de uitnodiging met agenda. Tijdens het 
officiële gedeelte van de vergadering spraken we 
onder andere over de statuten. Tijdens de 

vergadering hebben we besloten de statuten op een aantal punten aan te vullen. Dank aan 
de leden die de moeite namen om in de dagen na de vergadering hun ideeën aan ons door 
te geven. Inmiddels zijn alle aanpassingen besproken en doorgevoerd en in de bijzondere 
ALV van 13 november jongstleden hebben we de statuten kunnen vaststellen. Wanneer je 
deze nieuwsbrief leest, zullen de statuten ondertekend zijn en kun je ze teruglezen op onze 
site. 
 

 
Automatische incasso lidmaatschap Balk Vooruit 
 
Achter de schermen is onze penningmeester druk bezig 
geweest om de contributie automatisch te kunnen 
incasseren. Vanzelfsprekend hebben we je toestemming 
nodig om het jaarlijkse bedrag van € 5,00 af te mogen 
schrijven. Er is tegelijk met de uitnodiging van de 
bijzondere ALV een brief verstuurd met de vraag 

hiervoor toestemming te geven.  
 
Daarop heeft nog niet iedereen gereageerd, vandaar deze oproep. 
 
Wil je via penningmeester@balkvooruit doorgeven of je gegevens gebruikt mogen worden 
voor de jaarlijkse incasso? Vermeld in de mail alsjeblieft het rekeningnummer en de 
tenaamstelling en ook graag uw lidmaatschapsnummer als je dat bekend is. Ook als je liever 
geen gebruik wilt maken van de automatische incasso horen wij dat graag. Alvast onze 
hartelijke dank voor je medewerking.  
 

 
Bezochte bijeenkomsten 
 
In de afgelopen periode hebben de bestuursleden van 
Balk Vooruit weer diverse bijeenkomsten bezocht. Een 
korte bloemlezing:  
 
Regiobijeenkomst Fryslân underweis 
In september woonden we deze, door de provincie 

georganiseerde bijeenkomst, bij in de Treemter. Vanaf 13 december 2024 zal Qbuzz 
de vervoerder in onze provincie worden. Gedeputeerde de Vries lichtte het een en 
ander toe en een woordvoerder van Qbuzz gaf uitleg over de nieuwe dienstregeling. 
 

Bijeenkomst gemeente De Fryske Marren in Oudemirdum 
Afgelopen september waren we in de gelegenheid om mee te denken over de visie op 
Wonen, Welzijn en Zorg, waar de gemeente momenteel aan werkt. De avond was onder 
de bezielende leiding van Ronald Wierstra, beleidsmedewerker maatschappelijke 
ontwikkeling. We kregen inzicht in het maken van de WWZ, de aanpak hiervan en we 
hoorden succesverhalen uit de omgeving.  
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Petear oktober 2024 
Een afvaardiging van ons bestuur heeft in oktober in het Petear inspreektijd gebruikt om 
onze zorgen uit te spreken over de toekomstige woningbouw in Balk. Onze gemeente is 
aangemerkt als kerndorp, maar er worden in de komende jaren, tot in ieder geval 2030, 
amper woningen gebouwd. Naar aanleiding van het Petear heeft wethouder Chris van 
Hes telefonisch contact opgenomen met ons bestuurslid. 
 
Bijeenkomst Plaatselijke Belangen 
In november heeft de gemeente De Fryske Marren een bijeenkomst georganiseerd voor 
alle Plaatselijke Belangen verenigingen. Deze werd gehouden in Echtenerbrug. Na de 
coronajaren was dit de tweede bijeenkomst van alle verenigingen binnen onze gemeente 
en deze was weer vooral gericht op het uitwisselen van informatie en ervaringen.  
De gemeente deelde informatie over subsidieregelingen, en er was ook uitleg over het 
DOM project van de provincie. De DOM-methode staat voor 
‘Dorpsontwikkelingsmaatschappijen’ en is juist een heel slimme methode om overheids- 
en burgerparticipatie te stimuleren. Hierop is door Plaatselijk Belang Nijemirdum een 
verdere uitleg gegeven. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Foto: Folkert Folkersma fotografie 
 
Eigen Warmte Balk intentieverklaring 
 
Met het opnieuw bevestigen van de onderlinge samenwerking geven alle partijen aan 
vertrouwen te hebben in de vervolgstappen van het project “Eigen Warmte Balk”. Daarmee is 
de realisatie van het warmtenet voor Balk weer een stap dichterbij gekomen. 
 
Plaatselijk Belang Balk Vooruit geeft met de ondertekening aan eveneens vertrouwen te 
hebben in het project. “Eigen Warmte Balk is een bijzonder mooi initiatief. Met elkaar kunnen 
we Balk aardgasvrij krijgen. Hoe meer woningen zich aanmelden, hoe groter de kans van 
slagen. Daarom informeren we onze leden hier ook zo goed mogelijk over”, aldus voorzitter 
Marja van Slageren. Bouke Geertsma van ondernemingsvereniging Eigen Haard / De Stikke 
sluit zich hierbij volledig bij aan: “Het zou geweldig zijn als we dit met elkaar kunnen 
realiseren. Het laat zien wat we met elkaar in ons dorp voor elkaar kunnen krijgen. En 
warmte van dichtbij halen, is ook goed voor onze lokale economie.” 
Lees meer op: https://eigenwarmtebalk.frl 
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Balkster Wensboom 
 
In de eerste week van december is er een prachtige 
‘Wensboom’ geplaatst in het centrum van Balk. Deze is 
opgetuigd door onze vrijwilligers maar jullie mogen er ook nog 
allemaal ballen met wensen in hangen!  
Je vindt de wensboom tussen de Etos en Keurslager Van de 
Beek. Bij de Etos is een statafel geplaatst waar je de 
kerstballen en de wensbriefjes vindt. Ook bij alles scholen en in 
Talmahiem liggen wensbriefjes en kerstballen. Iedereen die dat 
wil kan daarmee een wens in de boom hangen. De wensboom 
is een samenwerking tussen de winkeliers in Balk (WHI) en 
Plaatselijk Belang Balk Vooruit. Na de kerst zullen een aantal 
wensen in vervulling gaan. 

 
 
 
 
Dit is onze laatste nieuwsbrief van 2024. In het nieuwe jaar melden wij ons uiteraard weer. 
 
Voor nu wensen wij al onze leden: 
 
 

  


